
Delegati, dajte svojo besedo za...
ALOJZ PRELESNIK (upo<

kojenec): »Mladim želim, da bi
uspešno uveljavljali svoje de-
legatsko poslanstvo, starejšim
pa, da bi svoje izkušnje prena-
šali na mlajše. Zavzemajo naj
se, da bi bilo umsko delo v
naši družbi bolj spoštovano,
kot je bilo doslej. Prav tako naj
bi delegati imeli tudi dober

pregled nad proizvodnim de-
lom, kajti najprej je treba
ustvariti, potem šele trošiti. In
še nekaj: sklepe delegatov je
treba tudi uresničevati, da ne
ostajajo mrtve črke na pa-
pirju.«

MILAN.ALEŠ (obrtnik): »Le-
po bi bilo, ko bi se končno

spomnili na kopališče llirija, ki
ima za seboj že 80 let in je na
zunaj resnično že v sramoto.
Delegati v občinski telesno-
kulturni skupnosti bi lahko za-
stavili besedo zanj. Občane
Centra nadalje boli divje par-
kiranje in premalo zelenja. Še
v Tivoliju se ne počutiš varne-

ga, ker te ogrožajo mopedisti,
ki smejo z motorji v park, med-
tem ko morajo biti psi na vrvi-
cah. Delegati, mislite tudi na
te .malenkosti', ki pa ustvarja-
jo dobro vzdušje med Ijudmi.«

ANKA TRČEK (upokojen-
ka): »Mislim, da so naši dele-

gati doslej kar uspešno delali.
Zdaj je na vrsti prenovitev Tru-
barjeve ulice in upam, da bo-
do imeli zadosti vpliva nanjo.
V vsaki krajevni skupnosti bi
morali zasaditi 88 dreves in
mene resnično skrbi, kam jih
bomo dali, ko je-vse pozidano.
Nekaj upanja je pri urejanju
nove Dalmatinove ulice, da bi

le ne bila preveč betonska -
ne vem, kako je to mogoče, da
naši arhitekti tako radi razme-
tavajo z betonom, medtem ko
ga občani ne maramo. Pri tem
mislim na tisti park ob Resljevi
cesti.«

MARIJA ŠVARA (admini-
strativna tehničarka): »Slišati

je nenehne pritožbe, da so
gradiva za delegate preobsež-
na in preveč zapletena. Želim,
da bi zdaj bila preprosta, ker
bi delegati na ta način več ve-
deli in bi se ne odločali na
pamet. V Centru bi morali mi-
sliti na mlade. Če sem kon-
kretna, mislim na primerne
prostore, kjer bi se mladi lah-

ko shajali, tudi na zabavišča
mislim, saj se mladi nimajo
kam dati. No pa tudi malo sta-
rejšim bi prav prišla. Prav tako
bi morali razširiti prostore za
parkiranje, saj nimaš več kam
postaviti avtomobila. Boli nas
tudi naš bolnik na griču-grad.
Bo obnavljanje potekalo kaj
hitreje?«

STANE BLATNIK (čevljar):
»Nerazumljivo je, da veliko Iju-
di nima stanovanj, drugi pa se
šopirijo v večsobnih stanova-
njih, četudi so sami. Tole bi
delegati morali urediti, zlasti v
naši krajevni skupnosti, Stari
Ljubljani. V hiši, kjer sem zdaj,
je nekdaj stanovalo 14 strank,

zdaj so štiri. Več mladih bi mo-
ralo priti sem, saj bi mnogi ra-
di primaknili svoj denar za ab-
novo, samo da bi imeli streho.
Boli me onesnažena Ljubljani-
cainekdaj je bila polna rib,
zdaj pa jih sploh ni. Zanima
me, zakaj je včasih bela; kaj
res ne morejo odkriti onesna-
ževalca ob Gradaščici?«


